
Anskaffelse av fjerning av grus og slam for Lindås kommune 
 
Under følger alle spørsmål og svar i ovennevnte konkurranse. Nye spørsmål legges nederst. 
Senest oppdatert 06.11.2019. 
 

# Spørsmål Svar 
1.  Er det noen føringer på hvor massene skal 

leveres eller finnes det en godkjenning fra 
Fylkesmann på hvor man kan dumpe massene? 

Siden omfanget av massene er så lite, er 
det ikke spesielle krav til 
deponering/dumping så lenge de er 
langt nok borte fra sluseområdet.  

2.  Er det forurenset masse? Nei, de aktuelle massene på området er 
ikke forurenset.  

3.  Foreligger det noen informasjon om hvor mye 
masse det er snakk om? 

Evjegris har blitt leid inn for å fjerne 
det meste av massene. Det er vanskelig 
å gi et klart estimat på hvor mye som 
gjenstår, men oppdragsgiver anslår det 
til å være under 1 kubikkmeter.  
 
Det meste er ganske sikkert plassert 
oppetter hengsler på portbladene.  

 


